
Pytał o bezpieczeństwo miasta związane z budową fabryki zajmującej się produkcją akumulatorów do 

aut elektrycznych.  

Obecnie trwają procedury środowiskowe, gdzie wszystkie kwestie dotyczące potencjalnego wpływu i 

tego, w jaki sposób firma będzie zapewniała bezpieczeństwo, są oceniane przez specjalistów. Bez 

wydania tego dokumentu (procedur bezpiecznych dla środowiska) inwestycja nie będzie mogła 

powstać. Ponadto 3 czerwca br. w Sali Ratuszowej odbyło się spotkanie mieszkańców Konina z 

przedstawicielami brytyjskiej firmy Johnson Matthey. W trakcie indywidualnych rozmów z 

przedstawicielami firmy, poruszono również zagadnienia związane z bezpieczeństwem ekologicznym 

planowanej inwestycji. Fabryka, jak zapewniał Dan Baker – Dyrektor Finansowy firmy, będzie 

bezpieczna, przyjazna dla środowiska i da zatrudnienie. O to ma zadbać inwestor. Nie mniej jednak, 

wszystkie służby miejskie, powołane do utrzymywania i kontrolowania tego typu instalacji, już w 

chwili obecnej wymagają przestrzegania procedur, związanych z przygotowaniem i realizacją 

planowanego przedsięwzięcia. Kolejne spotkanie, na którym poruszone zostaną kwestie stosowanych 

technologii, inwestor planuje pod koniec bieżącego roku. 


